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Z á p i s 

z 30. jednání zastupitelstva obce Dražice, konaného dne 

26.06.2025 od 18.00 hodin v zasedací místnosti OÚ Dražice 
 

Přítomni: 8 členů zastupitelstva 

 3 hosté 

 

Program: 1. Zahájení, kontrola plnění úkolů z minulého zasedání 

  2. Čerpání rozpočtu k 31.5.2025, rozpočtové opatření č.6/2025 

 3. Projednání Účetní závěrky ZŠ a MŠ Dražice za rok 2024 

  4. Majetkové záležitosti 

  5. Různé 

  6. Diskuse 

 7. Závěr 

1. Zahájení, schválení programu jednání, kontrola plnění úkolů 

Jednání zahájil a řídil starosta obce Mgr. Lubomír Smažík, který přivítal přítomné. Zápisem 

pověřil místostarostku paní Ing. Elišku Pospíšilovou a ověřovateli jmenoval pana Stanislava 

Flígra a Ing. Lukáše Stuchlíka. Dále předložil program jednání, který byl řádně zveřejněn.  

Usnesení č. 120/2025 

Zastupitelstvo obce 8 hlasy schválilo program jednání, ověřovatele a zapisovatele zápisu z 

jednání. 

Proběhla kontrola plnění následujících úkolů z minulého zastupitelstva. 

Stavební úpravy zastávky, chodníků a nový přechod u večerky – zastupitelé měli možnost se 

se záměrem v minulém měsíci seznámit. V rámci diskuze byly zmíněny obavy z funkčnosti 

navrhované úpravy a výše předpokládané ceny projektu. Místostarostka projekt okomentovala 

a zmínila, že navržené řešení odstraňuje z lokality zásadní bezpečnostní rizika, kterými jsou 

dlouhý přechod pro chodce vedoucí přes autobusový záliv, neodpovídající veřejné osvětlení, 

snížená hrana nástupiště, absence bezpečnostního prvku a živelné parkování vozidel před 

večerkou. Dodala, že se jedná o rozsáhlý projekt, který není pouhým „přemalováním“ přechodu 

pro chodce, ale zásadní stavební úpravou, při které by došlo k posunu autobusové zastávky, 

vybudování nového přechodu, rozšíření napojení komunikace k rybníku vč. místa pro 

přecházení na této komunikaci a vybudování chodníku a jednoho parkovacího stání před 

večerkou. K projektu byla v rámci odborných vyjádření, bezpečnostního auditu a konzultace 

Státního fondu dopravní infrastruktury (SFDI) vydána kladná stanoviska. Místostarostka 

současně informovala, že na problematiku lokality oficiálně upozornila již v roce 2009 Policie 

ČR, která v dopise Krajskému úřadu označila tento přechod jako nebezpečný a navržený ke 

zrušení. Vzhledem k výši předpokládaného rozpočtu akce (7,7 mil. Kč s DPH) bylo navrženo 

podání žádosti o dotaci ze SFDI, který záměry tohoto charakteru vidí jako přínosné a 

spolufinancuje způsobilé výdaje ve výši 75%. Zastupitelstvo podání žádosti o dotaci 

nepodpořilo.      

Usnesení č. 121/2025 

Zastupitelstvo obce Dražice 7 hlasy hlasovalo proti podání žádosti o dotaci na realizaci 

projektu „Autobusová zastávka, chodníky a nový přechod I/19 – Dražice“ do výzvy SFDI, 

1 hlas byl pro.  
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2. Čerpání rozpočtu k 31.5.2025, rozpočtové opatření č. 6/2025 

a) Starosta obce předložil a okomentoval čerpání rozpočtu obce Dražice k 31.5.2025. 

Zastupitelé vzali informaci na vědomí.  

b) Starosta obce předložil a okomentoval rozpočtové opatření č. 6/2025. Jelikož se provádí 

rozpočtové změny vyššího finančního objemu (převod finančních prostředků na realizaci 

projektu ZŠ Dražice a TJ Dražice, oprava zdi u hřbitova, plat VPP), podléhá RO schválení 

zastupitelstva obce. Zastupitelstvo obce 8 hlasy schválilo rozpočtové opatření č. 6/2025. 

Usnesení č. 122/2025 

Zastupitelstvo obce Dražice 8 hlasy schválilo rozpočtové opatření č. 6/2025. 

 

3. Projednání Účetní závěrky ZŠ a MŠ Dražice za rok 2024, 

a) Účetní závěrka – starosta obce předložil a okomentoval Účetní závěrku Základní školy a 

Mateřské školy Dražice, okres Tábor za rok 2024. Zastupitelstvo závěrku v předloženém znění 

schválilo. 

b) Žádost o převod kladného hospodářského výsledku – ředitel ZŠ a MŠ Dražice podal 

žádost o převod kladného hospodářského výsledku ve výši 106 414,47 Kč do rezervního fondu. 

Zastupitelstvo s převodem souhlasilo.  

c) Žádost o převod finančních prostředků – ředitel ZŠ a MŠ Dražice podal žádost o převod 

prostředků z rezervního fondu do fondu investic ve výši 30 tis. Kč z důvodu zajištění 

financování projektu „Herní plocha s mlhovištěm MŠ  Dražice“. 

d) Žádost o návratnou finanční výpomoc – na předfinancování dotace na akci „Herní plocha 

s mlhovištěm MŠ Dražice“ požádal ředitel ZŠ a MŠ o návratnou finanční výpomoc ve výši 

200 tis. Kč, která bude obci vrácena po řádném vyúčtování akce a obdržení finančních 

prostředků od poskytovatele dotace. 

Usnesení č. 123/2025  

ad a) Zastupitelstvo obce Dražice 8 hlasy schválilo Účetní závěrku Základní školy a Mateřské 

školy Dražice, okr. Tábor, která byla sestavena ke dni 31.12.2024. 

ad b) Zastupitelstvo obce Dražice 8 hlasy schválilo převod kladného hospodářského výsledku 

ZŠ a MŠ Dražice ve výši 106 414,47 Kč do rezervního fondu. 

ad c) Zastupitelstvo obce Dražice 8 hlasy schválilo převod finančních prostředků ZŠ a MŠ 

Dražice ve výši 30 000 Kč z rezervního fondu do fondu investic na financování akce „Herní 

plocha s mlhovištěm MŠ  Dražice“ 

ad d) Zastupitelstvo obce Dražice 8 hlasy schválilo poskytnutí návratné finanční výpomoci 

Základní škole a Mateřské škole Dražice, okres Tábor ve výši 200 tis. Kč, schválilo uzavření 

příslušné smlouvy o návratné finanční výpomoci a pověřilo starostu obce jejím podpisem.  

 

 

4. Majetkové záležitosti 

a) Smlouva TJ Dražice – místostarostka obce předložila finální znění smlouvy o návratné 

finanční výpomoci ve výši 273 000 Kč a smlouvy o poskytnutí investiční dotace ve výši 

305 220 Kč na realizaci akce „Modernizaci hřiště z UMT na pozemku parc. č. 165/2 v k. ú. 

Dražice u Tábora“. Poskytnutí návratné finanční výpomoci a investiční dotace schválilo 

zastupitelstvo obce na květnovém zastupitelstvu. Zastupitelstvo obce uzavření předložených 

smluv schválilo.   

b) Kupní smlouva – starosta obce předložil kupní smlouvu jejímž předmětem je prodej 

pozemku parc. č. 2196/4 v k. ú. Dražice u Tábora. K prodeji byl řádně zveřejněn záměr 

prodeje. Zastupitelstvo obce uzavření smlouvy schválilo.  

c) Výběrové řízení – dle směrnice obce Dražice pro zadávání veřejných zakázek malého 

rozsahu a pravidel poskytovatele dotace bylo uspořádáno výběrové řízení na zhotovitele 
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akce „Oprava hřbitovní zdi Dražice – 1. etapa“ obdržela obec Dražice 4 nabídky, z nichž 

jako nejvýhodnější dle hodnotícího kritéria nejnižší nabídkové ceny bez DPH byla hodnotící 

komisí doporučena zastupitelstvu obce k odsouhlasení nabídka č. 2 společnosti 

ABA STAKO s.r.o., IČ: 26032929, Kosova 2894, 390 02 Tábor za nabídkovou cenu 

462 002,52 Kč bez DPH. Zastupitelstvo obce 8 hlasy schválilo zadání veřejné zakázky a 

uzavření smlouvy k akci opravy hřbitovní zdi I. etapa s výše uvedeným uchazečem v 

celkové výši 462 002,52 Kč bez DPH.  

d) FVE – pan Stanislav Flígr představil záměr osadit na dalších objektech obce fotovoltaické 

elektrárny. Byly vyhodnoceny 4 objekty. Bytový dům „Lesanka“ z důvodu nízkých spotřeb 

nebyl doporučen k instalaci FVE, zbývající nemovitosti – č.p. 260, budova ZŠ a KODUS 

byly doporučeny k umístění FVE. Projekt by byl opět spolufinancován z dotace 

Modernizačního fondu ve výši 60%. Zastupitelstvo 8 hlasy souhlasilo se zahájením přípravy 

tohoto projektu.   

e) Vodovod a kanalizace „Lokalita Raští“- starosta obce předložil projekt vodovodu a 

kanalizace pro objekt řadových domů v Raští, který byl upraven na základě jednání na místě 

záměru. Zastupitelé vznesli praktické připomínky k technickému řešení a právnímu ošetření 

budoucího nabytí inženýrských sítí do majetku a správy obce. Záměr se dotýká mimo jiné 

pozemku parc. č. 2204/2 v k. ú. Dražice u Tábora, o jehož nabytí do vlastnictví obec 

požádala Jihočeský kraj. Zastupitelstvo k záměru vyslovilo předběžný souhlas. Po 

dopracování PD bude schváleno finální technické řešení a dle stavu převodu výše 

uvedeného pozemku uzavřena smlouva o smlouvě budoucí na zřízení služebnosti inženýrské 

sítě a vydán souhlas se stavbou dle stavebního zákona.   

Usnesení č. 124/2025 

ad a) Zastupitelstvo obce Dražice 8 hlasy schválilo uzavření smlouvy o návratné finanční 

výpomoci ve výši 273 000 Kč a uzavření smlouvy o investiční dotaci ve výši 305 220 Kč na 

realizaci akce „Modernizaci hřiště z UMT na pozemku parc. č. 165/2 v k. ú. Dražice u 

Tábora“ mezi obcí Dražice a  TJ Dražice z.s. Současně pověřilo starostu jejich podpisem. 

ad b) Zastupitelstvo obce 8 hlasy schválilo uzavření kupní smlouvy na prodej pozemku 

parc. č. 2196/4 v k. ú. Dražice u Tábora o výměře 18 m2 za cenu 18 350 Kč vč. DPH a 

pověřilo starostu jejím podpisem.   

ad c) Zastupitelstvo obce Dražice 8 hlasy odsouhlasilo vítěze veřejné zakázky na akci 

„Oprava hřbitovní zdi Dražice – 1. etapa“ uchazeče ABA STAKO s.r.o., IČ: 26032929, 

Kosova 2894, 390 02 Tábor s nabídkovou cenou 462 002,52 Kč bez DPH, odsouhlasilo 

uzavření smlouvy a pověřilo starostu obce jejím podpisem. 

ad d) Zastupitelstvo obce Dražice 8 hlasy schválilo zahájení přípravy projektu instalace FVE 

na objekty č.p. 260, ZŠ a č.p. 288 (KODUS).   

ad e) Zastupitelstvo obce Dražice 8 hlasy vyslovilo předběžný souhlas se stavebním záměrem 

„Stavební úpravy a změna užívání objektu č. parc. 532/2 Tábor - 

Klokoty - Připojení na kanalizaci a vodovod Dražice“, tento souhlas neslouží jako podklad 

pro stavební řízení.  

 

 

5. Různé 

a) Parcelace „Balkova Lhota“ – Mgr. Růžičková informovala, že byla zaslána na návrh pana 

Málka odpověď a čeká se na jeho vyjádření. 

b) Finanční výbor - pan Stanislav Flígr informoval o provedené kontrole finančního výboru, 
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který provedl kontrolu stavu pokladen a faktur za období 11.12.2024 – 19.6.2025. Veškeré 

doklady měly potřebné náležitosti a finanční prostředky byly vynaloženy na činnost obce. 

Zastupitelstvo vzalo výsledky kontroly finančního výboru na vědomí.  

c) Kontrolní výbor – Mgr. Růžičková  informovala o provedené kontrole kontrolního výboru, 

který kontroloval plnění úkolů a usnesení z období 25.6.2024 – 29.5.2025 (usnesení č. 

79/2024 – 119/2025). Výbor konstatoval, že jsou úkoly a usnesení plněna průběžně, řádně a 

bez závad. Zastupitelstvo vzalo výsledky kontroly kontrolního výboru na vědomí. 

 

 

6. Diskuze 

a) Zahájení úprav parku – Ing. Novotný se dotázal, zda budou po proběhlé pouti zahájeny 

práce na úpravách parku. Starosta informoval, že dle předpokládaného plánu budou během 

několika dní práce zahájeny. 

b) Chod obecního úřadu – Ing. Novotný vznesl dotaz jaký efekt má zavedení nového 

programu a systému vybírání poplatků na chod úřadu a pracovní úvazky. Starosta obce 

informoval, že zavedená opatření budou vyhodnocovat a závěry budou předloženy na 

srpnovém jednání zastupitelstva.  

c) Dražický občasník – uzávěrka občasníku je stanovena na 31.7.2025, příspěvky lze posílat 

na email obcasnik@obecdrazice.cz.   

d) Úprava záhonu před KD – místostarostka navrhla úpravu záhonu mezi parkovištěm před 

KD a hlavní silnicí, záhon by mohl projít úpravou, která by dle možností rozhledů a vedení 

sítí spočívala ve vysazení trvalek či keřů, starosta obce zmínil, že může být tato úprava 

řešena po provedení úprav v parku. Zastupitelé vzali tento návrh bez zásadních připomínek 

na vědomí.  

e) Slovany 2025 – starosta obce uvedl, že v termínu 3.7. – 5.7. proběhne  družební návštěva ze 

Slovan a dne 5.7.2025 od 13:30 hod výročí 140 let Sboru dobrovolných hasičů. 

f) Ředitel ZŠ a MŠ Dražice – Mgr. Miloš Veselý informoval o chodu ZŠ a MŠ Dražice ve 

druhé polovině školního roku, přítomných se dotázal, zda nemají od občanů a veřejnosti 

nějaké připomínky k chodu školy, doplnil, že školka i škola jsou plně a adekvátně obsazeny 

pedagogickým i nepedagogickým personálem. V mateřské škole bude od školního roku 

2025/2026 40 dětí (10 dětí nově zapsáno, 18 předškoláků odchází). Školu bude navštěvovat 

50 žáků (8 končí 5. ročník, do prvního ročníku přijde 13 žáků). Pedagogický personál 

zůstává beze změn. V jedné třídě budou spojené ročníky (2. a 4. ročník). Na závěr školního 

roku proběhl dětský den, školní akademie, cyklovýlet na Mozolov a na prázdniny škola 

chystá příměstský tábor. Škola měla mnoho sportovních úspěchů, např. ve fotbalovém 

turnaji McDonald CUP, okresní atletické olympiádě.  
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7. Závěr 

Jednání bylo ukončeno v 19:15 

Další jednání zastupitelstva: 28.8.2025 od 18 hod 

 Zapsala: Ing. Eliška Pospíšilová 

 

 

 

 

......................................................... ............................................................ 

ověřovatelé zápisu starosta obce 

Vyvěšeno: 

Sejmuto: 

 
Ve stejném období byl tento dokument vyvěšen i na elektronické úřední desce OÚ Dražice. 


